
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 9. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 258
Ministeren bedes redegøre for, om det er korrekt, når Venstres politiske ordfø-
rer, Jakob Elleman-Jensen skriver, at ”Vi har derfor også foreslået at afsætte
22 mia. kr. til infrastrukturen i regeringens 2025-plan”, jf. artiklen (”BLOG: For-
bedret infrastruktur til gavn for alle”, nyheder.tv2.dk, 24. august 2017).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand

1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del  Spørgsmål 258
Offentligt


